
Creuers...

ÇA m�s d«aquest benef ici material per a tota la comarca, el "Seabourn

Quest" ha tingut un efecte molt estimulant per a tots aquells que ja havien

triat RosesÈ

THOMAS SPIEKER

No sempre entenc la reacci� de la gent... Est� clar que a tots el que m�s ens interessa, sobretot en els temps

que corren, �s el que hi ha al calaix al f inal del dia. Per� no tot �s fer els diners de forma immediata sempre. De

vegades, per fer-ne, s«ha de treballar la terra per despr�s poder recollir els seus fruits. No n«hi ha prou nom�s

posant el camp a disposici� del cultiu: s«ha se sembrar, regar, adonar i cuidar.

Llavors, per qu� la primera pregunta que es fa la gent quan veuen un creuer �s sobre quants dels passatgers

s«han deixat quina quantitat de diner al comer� local? Aquest cap de setmana, el vaixell de luxe Seabourn Quest

feia una estada de 10 hores a la badia, davant del Por t de Roses. �s cer t que aproximadament la meitat del

passatge (unes 200 persones) van baixar f ins al moll. All�, la primera imatge que s«empor taven era la dels

nostres pescadors reparant les xarxes (la majoria d«ells eren nord-americans i no paraven de fer fotos, de tant

que gaudien amb el treball manual). Despr�s, la majoria van agafar els autocars que els esperaven per anar a

visitar el Museu Dal� i/o Cadaqu�s. Per� hi ha hagut gent que s«ha quedat a Roses: molts han anat f ins a l«of icina

de turisme a demanar informaci� sobre on anar a menjar, d«altres s«han despla�at amb taxis a diversos llocs i

f ins i tot alguns botiguers han parlat de bones vendes a gent procedent del creuer.

Per� a m�s d«aquest benef ici material per a tota la comarca, el ÇSeabourn QuestÈ ha tingut un efecte molt

estimulant per a tots aquells que ja havien triat Roses per a les seves vacances i que mitjan�ant la pres�ncia del

vaixell han vist conf irmada la seva elecci�: all� on van creuers d«aquest tipus hi ha d«haver qualitat i bon rotllo.

Vol dir que el benef ici de l«estada d«aquest tipus d«embarcacions arriba molt m�s enll� del que les caixes poden

enregistrar.

Dues hores despr�s d«arribar, l«exalcaldessa Magda Casamitjana, que havia anunciat l«arribada de creuers

nom�s iniciar-se la ÇsevaÈ legislatura, ja penjava un ÇpostÈ a les seves xarxes socials, tot exclamant: ÇCreuers a

Roses. Ober tura del turisme per mar. Recuperaci� econ�mica turisme Roses al m�n. Exalcaldessa molt i molt

feli�. Visca Roses!È Segueix intentant vendre«ns la falsa idea que ha estat ella qui va ÇinventarÈ les escales de

creuers a la badia de Roses. Per� �s clar, potser ella encara vivia a Barcelona quan ens visitava el Canberra

durant els anys 80 i 90.
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